

綠色低碳日 22&23/11/2026

GREEN LOW CARBON DAY 星期日及一 SUNDAY & MONDAY

綠色生活 同享·共惜 Share, Enjoy & Cherish Green

為公益金資助之「環保相關項目」籌款 To benefit “Green Related Projects” supported by The Community Chest

公益金於2026/27年度撥款超過港幣670萬元資助提供「環保相關項目」的社會福利會員機構。綠色低碳日籌得的善款，**不會扣除任何開支**，全數用於資助會員機構提供食物回收及援助計劃、推廣惜食文化、推動地區資源再分配、社區花園及環保農莊等不同項目，增進大眾對可持續發展概念的認識，同時為香港有需要人士提供適切援助。

In 2026/27, The Community Chest of Hong Kong allocates over HK\$ 6.7 million to support “Green Related Projects” provided by social welfare member agencies. **100%** of the funds raised through Green Low Carbon Day, **without deduction of administrative costs**, will be designated to support member agencies in providing food rescue and assistance, promoting culture of food cherishing, redistribution of community resources, urban green and organic farm programmes, these projects aim at enhancing public awareness and understanding of sustainable development while helping those in need.



凡捐款港幣85元或以上的參加者，均可獲綠色低碳日紀念車票乙張，於2026年11月22日及23日兩天無限次^{*}免費乘搭港鐵。

With a donation of HK\$85 or more, participants will receive a **Green Low Carbon Day Commemorative Ticket** for 2 days of unlimited travel^{*} on the MTR on 22 and 23 November 2026.

紀念車票數量有限，先到先得，送完即止。

The Commemorative Tickets will be available on a first-come, first-served basis while stocks last.

^{*}無限次乘搭港鐵本地車程、輕鐵、港鐵巴士及港鐵接駁巴士(機場快綫、高速鐵路、東鐵綫頭等、羅湖、落馬洲及馬場站除外)。

^{*}Unlimited travel on the MTR domestic journeys, Light Rail, MTR Bus and MTR Feeder Bus (except Airport Express, High Speed Rail, East Rail Line First Class, Lo Wu, Lok Ma Chau and Racecourse stations).

車票設計 Ticket Design:

車票由本地插畫家We talk about life設計。她以巨大『地球仔』配上化身宇宙列車的港鐵，駛過彩虹軌道，帶領大家一同前往『綠色低碳日』!

This year's commemorative ticket, designed by local illustrator We talk about life, is inspired by a giant Earth character. The artwork features the MTR as a “space train” sliding along on a rainbow track, leading everyone toward Green Low Carbon Day.

主辦機構 Organiser



活動贊助機構 Event Sponsor



詳情可瀏覽
For details,
please visit

